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Abstract (en)
A bobbin tube with a cylindrical tube portion is characterised in that it is provided at its lower end, in the region of the inner wall, with guide edges
(25) extending obliquely and/or spirally and with a downwardly open engaging groove (6) for a positioning pin (10) of a bobbin-tube or bobbin carrier
(7), in order, when the bobbin tube is attached to the bobbin carrier, to ensure that the bobbin tube assumes a specific angular position relative to
the bobbin carrier. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Spulenhülse mit einem zylindrischen Rohrabschnitt ist dadurch gekennzeichnet, daß sie an ihrem unteren Ende im Bereich der Innenwand
mit schräg und/oder spiralförmig verlaufenden Führungskanten (5) und einer nach unten offenen Einrastnut (6) für einen Positionierstift (10) eines
Spulenhülsen- bzw. Spulenträgers (7) versehen ist, um beim Aufsetzen der Spulenhülse auf den Spulenträger sicherzustellen, daß die Spulenhülse
eine bestimmte Winkelstellung zu dem Spulenträger einnimmt. <IMAGE>
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